
Protokoll från styrelsemöte Arboga Arbetareförening den 4 september 2023 

• Närvarande: Lars Nyqvist, Lars-Åke Haglund, Lars Pettersson, Eje Bastås, Lotta Pettersson, Göran 

Munther, Bernt Andersson, Karl-Ivar sköld, Lars-Göran Myrelid, Fredrik Persson, Rolf Gustavsson, 

Carina Widholm och Roger Hedenström 

§ 1.Mötets Öppnande 

Lars Nyqvist öppnade mötet. 

§2.Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

§3. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll från den 24 april godkändes.  

§4 Nya medlemmar  

Kristina Ekman valdes in  

§5 Ekonomisk Rapport 

Ejes talade kort om det ekonomiska läget.  

106611:- på medlemskontot 23904:- på bankkontot och  ca 2000:- i kassan. 

§6 Rapporter 

Barrenoveringen är klar Torbjörn, Kent och Bosse har varit våra klippor. Även hjärtligt tack till alla som 

varit med. I samband med barrenoveringen har vi även målat om. Hela övervåningen har i och med 

det fått ett lyft. Ekonomisk blev det till en kostnad av runt 90 000:- Vi har även målat om baksidan mot 

Ahlövsgatan. Där Jonny Jansson varit sammankallande.  

Nycklar till barskåpen. Mötet beslutade att Lars-Åke ordnar med nycklar. Totalt 7st. Det ska finnas 1st 

till ordförande och kassör i resp förening. Samt 1st till Lars-Åke  

Kanonslaget var en uppskattad golfturnering med efterföljande fest. Tack Eva och Seja som var 

tävlingsledare.Tack även till  Lars-Olov Tall för ”Frågesporten” Quiz.  Ekonomiskt dock en förlust. 

Kick-offen som damklubben arrangerade var mycket uppskattat 

Uthyning  Lars Åke talade om att uthyrningen av lokalen ökat nu till en följd av allt regnande. 

 

§7 Skördefesten den 30 september och oktoberfesten den 28 oktober 

Skördefesten: Lars Nyqvist och Fredrik Person är värdar. Lotta och Roger ordnar med inbjudan och 

Bernt skickar in till hemsidan. Lars N och Inger tar emot anmälan. Vi kommer att servera varmrätt och 

dessert. Pyrre har lovat att hålla ett litet föredrag om sin brottarkarriär. Mötet beslutade att det ska 

vara 50st Betalande gäster för att festen ska genomföras. 

Som vanligt dukar vi på fredagen klockan17.00 och städar på söndagen klockan 11.00 



Klara från styrelsen är Lars och Fredrik, Roger, Bernt, Karl-Ivar, Göran och Lasse.Ni som inte anmält om 

ni kommer gör det till Lasse N 

§9 Nästa möte  

Måndagen den 2 oktober klockan 18.00 

 

§10 Övriga frågor  

Roger föreslog att vi ska köpa in en dispenser till baren. Vilket mötet bifallde. 

Roger ska även kolla med Andreas på Ågården om diskbackar för glas, grogglas och drickakyl. 

Förslag från Roffe om att marknadsföra oss mera mot företag,i och med att vi nu har Wifi. 

Vi måste börja titta efter nya stolar till stora salen. vi behöver köpa in 110 st  

 

 

§11 Mötet avslutas 

Lars N tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

I samband med det så överlämnade Lasse n en blomma till vår eminente uthyrare Lars-Åke, som just 

fyllt 70 År 

Roger hade fikat klart.  

 

 

 

Vid protokollet 2023-09-04  Sekr     Lars Pettersson …………………………………………………………………………                     

 

 

 

  Justeras av ordförande Lars Nyqvist ……………………….…………………………………………………… 

 

Att göra lista 

• Avloppsvatten från värmepumpen: Lasse N pratar med Vädel om det. 

• Inköp stolar/skjuts på framtiden men vi behöver köpa in 110 St 

• Kassör/Kollas om vi kan köpa in bokslutet åtminstone ny kassör sökes 

• Skyltar för wifi lösen och diskmaskin fixar Lasse P och Lotta 

• Drickakylens dörr bör hängas om Lasse P kollar 

• Musikanläggningen status på det. 

• Se till att sekreteraren skriver rätt. 


